
 

Protokół Nr 59/2021 
 
z posiedzenia Komisji  Budżetów i Finansów Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią odbytego w 
dniu  25.05.2021 r. w Nakle nad Notecią pod przewodnictwem Katarzyny Borzych -Kubackiej. 
Posiedzenie rozpoczęto o godz.12.00, zakończono o godz.  17.00 
 
Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu wg listy obecności: 

1. Katarzyna Borzych –Kubacka  

2. Monika Młynarczyk 

3. Jan Marciniak 

4. Jolanta Tadych 

 

Członkowie Komisji nieobecni usprawiedliwieni: 

1. – Ewa Haberska  

2. - 

3. - 

4. - 

 

Członkowie nieobecni nieusprawiedliwieni: 

1. - 

2. - 

3. - 

 

Spoza składu Komisji w posiedzeniu wzięli udział: (nazwisko, imię, stanowisko, kogo 

reprezentuje): 

1. Krzysztof Kopiszka –Sekretarz MIG 

2. Tomasz Angielczyk -Skarbnik MIG 

3. Anna Gill- Inspektor WI 

4. Rafał Leppert –Kierownik  

5. Anna Nowak –Dyrektor WKŚ 

6. Angelika Szachta –Dyrektor WRN 

7. Waldemar Nowak –Kierownik ZID 



Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie quorum: 
Stwierdzono quorum 

 

Omawiane tematy posiedzenia: 

Omówiono regulamin cmentarzy komunalnych.  

Uważamy , że uchwałę dotyczącą opłat korzystania z cmentarzy komunalnych Gminie Nakło 

należy zdjąć z porządku obrad. Wnioskujemy o przygotowanie dodatkowej  informacji 

dotyczącej tego jakie koszty poszczególne sołectwa ponoszą i jakie mają dochody z tytułu 

prowadzenia cmentarza. 

Omówiono sprawozdanie z wykonania budżetu, bilans jednostki  , bilans z wykonania budżetu 

gminy ,szacunek zysków i strat, zestawienie funduszu informacja o stanie mienia komunalnego, 

Omówiono Strategie Rozwoju ,MIG Nakło nad Notecią, omówiono uchwałę dotyczącą 

przystąpienia do sporządzenia  planu zagospodarowania przestrzennego położonego w rejonie 

ul. Lema i ul. Baczyńskiego. 

Zapoznano się ze skargą na rozstrzygnięcie nadzorcze dotyczące Programu Opieki nad 

Zwierzętami Bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie MIG. Zapoznano 

się z uchwałą dotyczącą przyjęcia regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na 

terenie Miasta i Gminy Nakło nad Notecią. Zapoznano się z uchwałą dotyczącą przekazania 

składników majątkowych w drodze aportu do MDR Nakło nad Notecią Spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością z siedzibą w Warszawie .Dyskutowano na temat budowy mieszkania plus. 

Omówiono podjęte działania oraz możliwości ograniczenia niskiej emisji w 2021 r.  

Zapoznano się z uchwałami dotyczącymi dzierżawy , najmu działek na terenie gminy Nakło nad 

Notecią. 

Komisja zapoznała się z wnioskiem o przejęcie drogi –ul. Boczna w Ślesinie. Komisja podtrzymuje 

swoje stanowisko . Jeśli droga zostanie wyremontowana gmina ją przejmie. 

Komisja zapoznała się z wnioskami firmy o sprzedaż działek w Paterku. Komisja chce poznać 

proponowaną przez Gminę koncepcję  i plany zagospodarowania  tego terenu. Jest to dość  duży 

obszar, na którym znajdzie się miejsce pod budownictwo mieszkaniowe  i obiekt handlowy. 

Komisja uważa, że korzystniej dla interesu gminy byłoby wydzierżawienie tego terenu na okres 

minimum 10 lat z wykorzystaniem zgodnym z planem. 

Komisja opiniuje pozytywnie wniosek o nadanie nazwy ul. W Ślesinie  i opiniuje go pozytywnie. 

Zapoznano się z  uchwałą dotyczącą zaliczenia drogi w Polichnie do kategorii dróg gminnych. 

Komisja zapoznała się z regulaminem korzystania z toalety publicznej usytuowanej w Nakle nad 

Notecią w Parku 700- lecia   

Komisja zapoznała się z uchwałą dotyczącą ustalenia strefy płatnego parkowania i rozszerzenia 

jej o ul. Pocztową. 



Komisja zapoznała się z wnioskiem Samorządów Mieszkańców nr 1 opiniujemy negatywnie . 

Komisja zapoznała się z wnioskiem Wspólnoty mieszkaniowej Pocztowa 6 opiniujemy go 

negatywnie. Komisja zapoznała się z wnioskiem mieszkańców ul. Łąkowej  w Paterku dotyczącej 

zmiany organizacji ruchu, uważamy, że należy zasięgnąć w tej kwestii opinii rady sołeckiej.  

Komisja zapoznała się  z wnioskiem Proboszcza Parafii Św. Wawrzyńca . Jan Marciniak i Jolanta 

Tadych wnioskują o wyasygnowanie na remont wieży w Kościele Św. Wawrzyńca kwoty 150 tys . 

Monika Młynarczyk i Katarzyna Borzych –Kubacka uważają, że w budżecie gminy na inwestycje 

związane z ochroną zabytków jest przeznaczona kwota 100 tyś.  ta kwota powinna być 

rozdysponowana pomiędzy wnioskodawcami z godnie z uchwałą. 

Wnioskujemy  o zabezpieczenie środków pozwalających na poprawienie warunków zjazdu do 

Rodzinny Ogród Działkowy „Młynarka” w zakresie wyprofilowania wjazdu kruszywem oraz 

utwardzenie warstwy asfaltowej ( 4 cm)- kwota około 6 tyś. 

 

Pozostałe projekty uchwał opiniujemy pozytywnie . 

 

 

Przyjęte sprawozdania z realizacji wniosków Komisji: 

 

 

Wnioski wysunięte przez Komisję: 

 

Opinie wydane przez Komisję:  

Przedstawione projekty uchwał komisja opiniuje pozytywnie 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano (miejscowość i data) 26.05.2021 r. 

 

 

Przewodniczący Komisji:  

Katarzyna Borzych -Kubacka 

 

Protokolant: 

Monika Młynarczyk 

 



Wykaz dokumentacji protokołu: 

- 

 

 


